



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 48,474,816 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

التاريخ: 2024/01/18
مرجع: MAZ-CS-1-2024-22

المحترم

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح مكمل عن معلومة جوهرية

Subject: Supplementary Disclosure of material information

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة 22 من المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية:

With reference to the above subject and Paragraph (22) article 4-1-1 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached supplementary disclosure form of material information.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير - الإدارة القانونية والالتزام


MAZAYA
شركة المازيا القابضة للملكية (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:

- نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية

ل



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Marqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36154578

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	2024/01/18
اسم الشركة المدرجة	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
عنوان الإفصاح	توقيع ملحق اتفاقية حدود ائتمانية
تاريخ الإفصاح السابق	2023/02/15
التطور الحاصل على الإفصاح	بالإشارة إلى إفصاحنا السابق المؤرخ في 2023/02/15 الخاص بتوقيع شركة المزاي القابضة لاتفاقية تمديد تسهيلات المصرفية الإسلامية لدى أحد البنوك المحلية بإجمالي مبلغ 34,670,394 دينار كويتي، فقد قامت الشركة بتوقيع ملحق لتلك الاتفاقية لإعادة تمويل وهيكل ما تبقى من تلك التسهيلات والتي تبلغ 22,250,000 دينار كويتي وهي عبارة عن تسهيلات نقدية بمبلغ 22,000,000 دينار كويتي وتسهيلات غير نقدية متاحة بمبلغ 250,000 دينار كويتي، حيث سيتم سداد التسهيلات النقدية خلال فترة 6 سنوات على أقساط ربع سنوية مع دفعة أخيرة بحد أقصى تاريخ 2030/01/02، كما قامت الشركة بسداد مبلغ 4,000,000 دينار كويتي خلال استكمال الإجراءات الرسمية لتوقيع ملحق تلك الاتفاقية الائتمانية وتوثيقه لدى الجهات الرسمية ليصبح بذلك الرصيد القائم لمديونية الشركة تجاه هذه التسهيلات النقدية مبلغ إجمالي 18,000,000 دينار كويتي .
الأثر المتوقع للمعلومة الجوهرية على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها	سوف يساهم هذا الأمر في تخفيض أعباء التمويل لتلك التسهيلات إضافة إلى تعزيز التدفقات النقدية والسيولة المالية لدى الشركة خلال فترة سريان هذه الاتفاقية.
الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي	خلال فترة سريان هذه الاتفاقية.

اسم المخول بالتوقيع	أنور السيد محمد صالح
المسمى الوظيفي	مدير - الإدارة القانونية والالتزام
التوقيع والتاريخ	2024/01/18
ختم الشركة	MAZAYA شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (مابضة) AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P. (HOLDING)

نور
صالح



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murgab
Tel: +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax: +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel: +971 80010101 | Fax: +971 4 36354578

Supplementary Disclosure

Date	18/01/2024
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
Disclosure Subject	Signing an Addendum to a Credit Limit Agreement
Date of previous disclosure	15/02/2023
Disclosure updates	With reference to our previous disclosure dated 15/02/2023 regarding signing an agreement between Al Mazaya Holding Co. and a local bank to extend the Islamic credit facilities granted to the company that amounted to KD 34,670,394 in total, the company has signed an addendum to that facility agreement to refinance and reprofile the remaining balance of those facilities amounting to KD 22,250,000 (which includes cash facilities of KD 22,000,000 as well as available non-cash facilities of KD 250,000), where those cash facilities are to be settled within 6 years period through quarterly installments and final balloon payment ending on 02/01/2030 at max. Furthermore, the company has settled an amount of KD 4,000,000 during the procedures of completing the signature and notarization of that credit facility in front of public authorities and hence, the total outstanding amount of those cash facilities has become KD 18,000,000.
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	This shall contribute to reducing the finance cost for those facilities in addition to improving the cash flows and liquidity of the company during the tenure of this agreement.
The financial period in which the financial impact will appear	During the tenure of this agreement.

Handwritten signature/initials in blue ink.



MAZAYA

AIM TO LEAD

رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 48,474,816 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

The Name of the Authorized Signatory	Anwar Al Sayed Mohamed Saleh
Designation	Manager - Legal and Compliance Department
Signature and Date	18/01/2024 
Company's Seal	

MAZAYA

شركة المازيا القابضة (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P. (HOLDING)